
Motie Onverantwoord ontpolderen 
Hedwigepolder 
Provinciale Staten van Zeeland in vergadering bijeen op vrijdag 24 juni 2022, 

Constaterende dat: 
• Op 20 juni er een antwoord van de minister voor Natuur & Stikstof is ontvangen op de

vragen van het college van Gedeputeerde Staten over het Hedwigeproject in relatie
tot de PFAS problematiek;

• Er een besluit is genomen door de minister van N&S om het ontpolderen van de
Hedwigepolder door te laten gaan;

• Zowel het college van GS alsmede de CDA Statenfractie het oneens zijn met deze
beoordeling op in ieder geval het verschil in de normering landbodem en
waterbodem;

• Er een bestuurlijk overleg over de ontpoldering zal plaatsvinden.

Overwegende dat: 
• De Tweede Kamer in de maand mei opriep om niet te ontpolderen als de effecten op

natuurontwikkeling of volksgezondheid negatief waren;
• Een bevolkingsonderzoek naar PFAS in het bloed van omwonenden nog niet is

afgerond;
• Het CDA nog niet gerust gesteld is door de onderzoeken die reeds hebben

plaatsgevonden en zich ernstig zorgen maakt over het waterkwaliteit van de
Westerschelde, de mogelijk negatieve effecten op de Hedwigepolder en de gevaren
voor de volksgezondheid, flora en fauna;

• Dit besluit op zeer korte termijn het hervatten van de graafwerkzaamheden behelst
(eind september/begin oktober);

• Het hervatten van de werkzaamheden haaks staat op de ambitie van het kabinet om
tot een schonere Westerschelde te komen.
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Roepen Gedeputeerde Staten op: 
• Een juridische analyse naar de mogelijkheid om op dit moment ontpoldering niet in 

gang te zetten, nu er nog geen inzicht is in de mogelijk ongelijke juridische status van 
land- en zeebodem en er geen duidelijkheid is over de invloed voor de 
volksgezondheid van de Zeeuwse bevolking langs de Westerschelde. 

En gaan over tot de orde van de dag, 

Namens de CDA Statenfractie, SP,   Lijst Bosch, 
    
Hannie Kool-Blokland   Ger van Unen  Vincent Bosch 

Anton Geluk 

Rinus van ’t Westeinde 
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Hans van Geesbergen 


